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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
644 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Lars Sørensen (LS) og Kaj Engel-
hardt (KE) 
 
Fra administrationen: Jens Chr. Jessen (JECJ) og Søren 
Steen Kindberg (SSK   
 
Fra afdelingen: 4 beboere 

Dag og år: 
Mandag, den 14. marts 2022, kl. 17.00 i Broa-
ger Medborgerhus. 
Afdelingsmøde for afd. 71 (Østerbakke 4-38) 
 
 

Aase Petersen bød velkommen og foreslog LS som diri-
gent. 
 

   
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 
 

 LS valgt som dirigent. 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 JECJ gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

  
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Huslejestigningen kan primært forklares ved finjustering af 
udgifter til offentlige og andre faste udgifter, rengøring samt 
øgede omkostninger til afskrivning af renoveringsudgifter. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gns. huslejeforøgelse på 
10,92 kr. pr. m2 (eller gns. ca. 96 kr. pr. måned for et gen-
nemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gældende fra 1.juli 
2022. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra beboer indgået følgende forslag: 

1. Mulighed for at etablere toilet og håndvask i kælder, 
jf. vedlagte bilag 

2. Ekstra lydisolering i de lejligheder, der har stue/køk-
ken mod hinanden, jf. vedlagte bilag 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Budget enstemmigt godkendt 
 
 
 
 
 
 

1. Vedtaget – tillæg til råderetsarbejde 
med egenbetaling uden godtgørelse 
ved fraflytning. Der stilles ikke krav 
om reetablering, men der skal ind-
bygges mulighed for frakobling.  

2. Undersøgt efter mødet: I de totalre-
noverede boliger er der udført lyd-
isolering mod naboer og det gøres 
også fremadrettet.  
 

Pkt. 4 Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Ind-
komne forslag: 
Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 

1. Forslag til revideret vedligeholdelsesreglement samt 
tillæg til afdelingens råderetsregler, jf. vedlagte bilag 

Der er fra beboer indgået følgende forslag: 
2.  Forbud mod trampoliner i afdelingen, hvis de ikke 

kan placeres, så de ikke generer naboer? 

 

  
 
 

1. Vedtaget – dog med undtagelse af 
følgende: Alt vedr. Stensætning / be-
lægning / grus og skræver undersø-
ges nærmere og afklares på et se-
nere møde. 

2. Afvist, trampoliner skal placeres så 
de generer mindst muligt og der 
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 henstilles til dialog mellem nabo-
erne. 

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 Aase Petersen er på valg 
 

Valgt til formand for 1 år: 
Carsten Hansen for 1 år. 
 

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
 Bente Knudsen og Laila Mulberg 
  
 Suppleanter: 
 Carsten Hansen og Debbie Cordes 
 

 Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer:   
Valgt for 2 år: Debbie Cordes 
Valgt for 1 år: Bjarne Karstensen 
 
 
 Valg af suppleanter: 
1. suppl.:  Aase Petersen 
2. suppl.:  ingen 
 

Pkt. 7 Eventuelt  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 18.30 
 
 
 

  
Dialog omkring hårde hvidevarer. Afde-
lingsbestyrelsen kontakter inspektør og der 
forberedes et forslag til næste afdelings-
møde.  

 


